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Wojciech Szczęsny zaliczył w spotkaniu z Udinese sezonowy debiut. Oto co

miał do powiedzenia po spotkaniu, w którym zachował czyste konto. 

Szczęsny dla Sky Sport

Po dzisiejszym meczu czujesz, że jesteś w formie?

- Tak, jestem zadowolony z tego jak się czuję i jak zaczęliśmy.

Kiedy odmienił się mecz?

- Różnicę zrobiła forma fizyczna, to był klucz do wygrania meczu.

Jaką wiadomość wysyłacie Serie A?

- Jest za wcześnie, musimy poczekać kilka tygodni.

Chciałbyś zagrać w pierwszym składzie z Porto?

- Mogę powiedzieć o tym czego chcę, ale decyduje trener.

Szczęsny dla Roma TV

Twoje odczucia z powrotu na boisko?

- Jestem bardzo zadowolony, szczególnie po lecie niepewności, miałem pragnienie

gry, dziś miałem ku temu okazję. Jestem wdzięczny za zaufanie, którym obdarzył

mnie trener i chcę to kontynuować.

Było ryzyko niedocenienia rywala?

- Gdy grasz w wielkim zespole musisz mieć zawsze szacunek dla wszystkich i grać

dobrze na boisku, gdyż na murawie nie wygrywają nazwiska.

Trudności w meczu z Udinese?

- Różnicę zrobiła forma fizyczna, po przerwie mieliśmy więcej sił dzięki naszemu

przygotowaniu i to pozwoliło wygrać.

Teraz Porto...

- Jesteśmy gotowi. Zmierzyliśmy się z nimi w tym tygodniu i dominowaliśmy do

czerwonej kartki, musimy być zdeterminowani i pragnąć walki, będzie ciężko, tak

jak w pierwszym meczu.
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